

တၢ်ယုတၢ်အပူၤလၢ်တီၢ်မိ
Lifespan Respite တၢ်မၤစၢၤတဖၣ်အတၢ်ရဲၣ်တၢ်ကျဲၤ

ထံဒၣ်ဝဲၤဒၢးအတၢ်စူးကၢ်အဂီၢ် CFS-22-A ID #:

ပုၤစူးကၢ်တၢ်ဖိအမံၤ-	ပုၤစူးကၢ်တၢ်ဖိ ID-	လီၤတဲစိ #-
ပုၤခၢၣ်စးန့ၢ်ဖိန့ၢ်ကမိၤအမံၤ (ဂံၢ်ခိၣ်ထံးဟံၣ်ဖိယီဖိပုၤကွၢ်ထွဲတၢ်)-	ပုၤစူးကၢ်တၢ်ဖိအအံၤမု(လ)အမံၤ-	
ပုၤစူးကၢ်တၢ်ဖိလၢ်ပရၢအဂီၢ်အိၣ်ဆိးလီၢ်ကျဲၤ <input type="checkbox"/> သမံသမိးကွၢ်မ့ၢ်အိၣ်ဆိးလီၢ်ကျဲၤဆိတလဲကွၢ်စးထီၣ်လၢအပူၤကွၢ်တၢ်ဟ့ၣ်အဘူးအလဲန့ၢ်န့ၢ်တက့ၢ်	ဝုၢ်-	ကီၢ်စိၣ်- စံး(ပ)-
ပုၤဟ့ၣ်လီၤတၢ်မၤစၢၤ (ပုၤတဂၤ, ပနံၣ်တၢ်ဖိးတၢ်မၤ မ့တမ့ၢ် တၢ်ကရၢကရိလၢအဟ့ၣ်လီၤ respite တၢ်ကွၢ်ထွဲကဟ့ၣ်ကယၢ်)	ပုၤဟ့ၣ်လီၤတၢ်မၤစၢၤအအံၤမု(လ)အမံၤ-	လီၤတဲစိ #-
ပုၤဟ့ၣ်လီၤတၢ်မၤစၢၤအလၢ်ပရၢအဂီၢ်အိၣ်ဆိးလီၢ်ကျဲၤ <input type="checkbox"/> သမံသမိးကွၢ်မ့ၢ်အိၣ်ဆိးလီၢ်ကျဲၤဆိတလဲကွၢ်စးထီၣ်လၢအပူၤကွၢ်တၢ်ဟ့ၣ်အဘူးအလဲန့ၢ်န့ၢ်တက့ၢ်	ဝုၢ်-	ကီၢ်စိၣ်- စံး(ပ)-
ပုၤလၢအဒီးန့ၢ်ကျိၣ်စူး- (ပုၤလၢတၢ်ကဘၣ်ဟ့ၣ်အိၣ်ကျိၣ်စူးအမံၤ)	ပုၤဒီးန့ၢ်ကျိၣ်စူး ID#- (# ကွဲးလီၤသးလၢ ခူးအလၢ်ဖိတၢ် မ့တမ့ၢ် EFT တၢ်ဘိးဘၣ်သ့ၣ်ညါအဖိခိၣ်)	မ့ၢ်ဝဲပုၤလၢအဒီးန့ၢ်ကျိၣ်စူးအသိန့ၢ်, တၢ်လိၣ်ဘၣ်ဝဲ ပုၤဂီၢ်တၢ်ဘၣ်တၢ်ဘၢ # တခါ မ့တမ့ၢ် ဖဲၣ်ဒဲၣ်တၢ်ခိၣ်တၢ်သွဲ ID# တခါ န့ၢ်လီၤ-
ပုၤလၢတၢ်ကဘၣ်ဟ့ၣ်အိၣ်ကျိၣ်စူးန့ၢ်မ့ၢ်- (တၢ်နီၣ်တခါ) <input type="checkbox"/> ပုၤဟ့ၣ်လီၤတၢ်မၤစၢၤ <input type="checkbox"/> မိၢ်ပာ် <input type="checkbox"/> ပုၤကွၢ်ထွဲတၢ်လၢအဖိးသဲးစး <input type="checkbox"/> ပုၤခၢၣ်စးလၢအန့ၢ်ဖိန့ၢ်ကမိၤ <input type="checkbox"/> ပုၤစူးကၢ်တၢ်ဖိ		

တၢ်န့ၢ်လီၤတဖၣ်- ပတံထီၣ်တၢ်ယုတၢ်အပူၤလၢ်တီၢ်မိတခါတလၢတၢ်ဟ့ၣ်လီၤတၢ်မၤစၢၤတဂၤစ့ၢ်အဂီၢ်န့ၢ်တက့ၢ်.

တၢ်ယုတၢ်အပူၤလၢ်တီၢ်မိအံၤတၢ်ကဘၣ်ပတံထီၣ်အိၣ်လၢလၢတၢ်ဟ့ၣ်လီၤအိၣ် အမုၢ်န့ၢ်ဖဲတၢ်ဟ့ၣ်လီၤတၢ်မၤစၢၤအသိ60 အတီၢ်ပူၤန့ၢ်လီၤ မ့တမ့ၢ် ဘၣ်န့ၢ် တၢ်မၤစၢၤအံၤတၢ်ဟ့ၣ်အပူၤဘၣ်န့ၢ်လီၤ. တၢ်လီၢ်လီၤဟီၤခဲလၢတဖၣ်တၢ်ကဘၣ်မပုၤအိၣ် မ့တမ့ၢ် တၢ်ကဆုၢ်ကဒါက့ၢ်အိၣ် ဒီး တၢ်ဟ့ၣ်အဘူးအလဲကစဲခဲန့ၢ်လီၤ.

တၢ်ယုတၢ်အပူၤလၢ်/အန့ၢ်	မုၢ်န့ၢ် (တနံၣ်အဂီၢ်လၢ်ကျိၣ်စူး)	ကွဲးလီၤန့ၢ်ရဲၣ်တဖၣ်အနီၣ်ဂံၢ်ဖဲ တၢ်မၤစၢၤအမုၢ်န့ၢ်တသီစ့ၢ်ဝဲအလီၢ်ခဲ-	အပူၤလၢတၢ်ဟံးန့ၢ်အိၣ် တန့ၢ်ရဲၣ် မ့တမ့ၢ် တသီစ့ၢ်-	တၢ်အပူၤခဲလၢ်ဟံးဖိၣ်အဂီၢ် လၢ်ကျိၣ်စူး-

သမံသမိးကွၢ်မ့ၢ်တၢ်အိၣ်သးလီၤဆိတဖၣ်အစ့ဟံးဖိၣ်ပုၤန့ၢ်တက့ၢ်. တၢ်ယုတၢ်အပူၤခဲလၢ်ဟံးဖိၣ်

သမံသမိးကွၢ်မ့ၢ်တၢ်မၤအါထီၣ်မုၢ်န့ၢ်တဖၣ်လၢ လၢ်ကဘျးလီၤဆိအဖိခိၣ်န့ၢ်တက့ၢ်.

*ယအုၣ်သးဖဲအဲၤခိၣ်တၢ်ဆဲးလီၤမဲၤလၢအဖိလၢလၢ န့ၢ်ရဲၣ်တဖၣ်မုၢ်န့ၢ်တဖၣ်လၢအဖိခိၣ်န့ၢ်မ့ၢ်ဝဲတီၢ်ဝဲန့ၢ်လီၤ. ယန့ၢ်ပာ်လၢ တၢ်ယုထီၣ်လၢအလီၢ်န့ၢ်တဖၣ်ဒုးအိၣ်ထီၣ် တၢ်လီၢ်ဘၢလီၢ်ကွၢ်သ့န့ၢ်လီၤ.

ပုၤဟ့ၣ်လီၤတၢ်မၤစၢၤအဆဲးလီၤမံၤ-	ပုၤဟ့ၣ်လီၤတၢ်မၤစၢၤအမုၢ်ဘူးတၢ်တဂၤ- <input type="checkbox"/> မ့ၢ် <input type="checkbox"/> ဟ့ၣ်အု	မုၢ်န့ၢ်- (ဖဲ/တချုး ပုၤစူးကၢ်တၢ်ဖိ/ပုၤခၢၣ်စးန့ၢ်ဖိန့ၢ်ကမိၤဆဲးလီၤမံၤ)
ပုၤခၢၣ်စးလၢအန့ၢ်ဖိန့ၢ်ကမိၤဆဲးလီၤမံၤ-	မုၢ်န့ၢ်- (ဖဲ/တၢ်မၤစၢၤအမုၢ်န့ၢ်လၢခဲတၢ်တသီဝဲအလီၢ်ခဲ)	

တၢ်ယုတၢ်အပူၤလၢ်တီၢ်မိအံၤတၢ်ကဘၣ်ဆဲးလီၤမဲၤလၢအဖိခိၣ် မ့တမ့ၢ် ဖဲတၢ်မၤစၢၤအမုၢ်န့ၢ်လၢခဲတၢ်တသီဝဲအလီၢ်ခဲဖိၣ် ပုၤဟ့ၣ်လီၤတၢ်မၤစၢၤ ဒီး ပုၤခၢၣ်စးန့ၢ်ဖိန့ၢ်ကမိၤခဲလၢလၢန့ၢ်လီၤ.

တၢ်ယုတၢ်အပူၤလၢ်တီၢ်မိအံၤတၢ်ကဘၣ်ကဒါက့ၢ်အိၣ်မ့ၢ်မုၢ်လၢ ပုၤဟ့ၣ်လီၤတၢ်မၤစၢၤဆဲးလီၤမံၤဒီး မုၢ်န့ၢ်ဖဲ ပုၤစူးကၢ်တၢ်ဖိ/ပုၤခၢၣ်စးန့ၢ်ဖိန့ၢ်ကမိၤမၤဝဲဝဲအလီၢ်ခဲန့ၢ်လီၤ.

ပတံထီၣ် တၢ်ယုတၢ်အပူၤလၢ်တီၢ်မိလၢတၢ်မၤပုၤအိၣ်ဝဲဒီးဆဲးလီၤမံၤဝဲဆူ- DHHS.CFS22@nebraska.gov မ့တမ့ၢ် (တၢ်ဟ့ၣ်ကူၣ်ဟ့ၣ်ဖးလၢ တၢ်ဟ့ၣ်အဘူးအလဲအချ့အဂီၢ်န့ၢ်လီၤ)	DEPARTMENT OF HEALTH & HUMAN SERVICES Lifespan Respite တၢ်မၤစၢၤတဖၣ်အတၢ်ရဲၣ်တၢ်ကျဲၤ P.O. Box 98933 Lincoln, NE 68509-8933
---	--

